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Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2009. november 24-én 

tartott  r e n d k í v ü l i  ülésén. 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Márkus Gábor, Kovács 

Krisztina, Pella Pál, Gazdag Jenőné dr, Dr. Szöőr István bizottsági 
tagok 

 
 Terdik Ferenc képviselő 
 Fodorné Szabó Mária intézményfelelős 
 
Nincs Jelen:  Sárvári János bizottsági tag 
 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a 7 bizottsági tagból 6 
jelen van.  
Megállapítom, hogy a bizottság 6 igen szavazattal a napirendek tárgyalását 
elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés Püspökladány Város egészségügyi rendszerének fejlesztése 

tárgyában  

2. Előterjesztés háziorvosi körzet működtetéséről 

3. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    előterjesztés háziorvosi körzet 
működéséről, neuralgikus pont, most van rá megoldás, Cserhalmi doktor úr családi 
okokra hivatkozva van távol, a helyettesítése nem jó megoldás a körzetben. Évek óta  
hirdeti az állást, most pályázatot nyújtott be dr Komoróczy Károly, szimpatikus a 
pályázati anyag, mellékelte a praxis eladás – vásárlási szándéknyilatkozatot.  



Az ügyintézések időt vesznek igénybe, talán 2010. január 1-től betölthető 
Támogatom, hogy minél hamarabb álljon munkába. Kérjük Polgármester Urat, hogy 
a szerződést haladéktalanul kösse meg, amennyiben az egyéb hivatalos procedúrák 
lezajlanak és rendben vannak.  
 
Fodorné Szabó Mária intézményvezető:  a közalkalmazott szövegrész nem 
Komoróczy doktor úrra vonatkozik, csak a kollégáira.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   vállalkozóként fog dolgozni, néhány 80 év 
körüli orvos dolgozik közalkalmazottként.  
A szerződés első bekezdését tegyük zárójelbe.  
 
Márkus Gábor bizottsági tag:  Komoróczy doktor úrral a Kft köt szerződést, ha 
meghozzuk ezt a döntést, a Kft nevében fog idekerülni.  
 
 
Terdik Ferenc képviselő:   támogatom ezt a szerződést, az emberek sorsa 
rendeződjön. 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
50/2009. (XI. 24.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a háziorvosi körzet 
működtetéséről szóló előterjesztés határozati javaslatában foglaltakat támogatja és 
elfogadásra javasolja azzal, hogy a szerződés megkötése haladéktalanul történjen 
meg.  
 
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:   én azt javaslom, hogy nem szerencsés ezt az 
előterjesztést most idehozni, tárgyalni.  
 
Márkus Gábor bizottsági tag:   ez az előterjesztés abban a szellemben született, 
hogy nem lesz vevő a Cserhalmi doktor úr praxisára.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  miért Arnóth Sándor polgármesteri úr írta 
alá az  előterjesztést?  Dr. Deczky Zoltán úrnak van-e felhatalmazása arra, hogy 
alapellátási ügyekben szervezkedjen, külön kell választani a feladatokat. A háziorvosi 
ellátást a Polgármester Úrnak velem kellene egyeztetni, nem egy jogásszal. 
Szakmailag elhibázottnak tartom.  



Az első bekezdés kusza. Lenti Péter anyagát tanulmányoztam, vállalkozási formában 
nem teheti, míg nincs szakvizsgája.  
A mentori tisztség 2008. októberétől indult, saját utód kinevelése céljából. 2009. 
októberében kaptam meg a választ, egy hölgy került hozzám, mint mentorhoz.  
Szerintem újabb háziorvosi körzetre nincs szükség, hat háziorvosi körzet nyugodt és 
kiegyensúlyozott rendelést tud végezni.  
Egy új körzet kialakításának feltételei vannak, 2010-ig erről szó sem lehet.  
Imre Gábor doktor telephelye Báránd, fizikailag, területileg, jelenlegi feladatait 
képtelen ellátni.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:  Dr. Balogh Ferenc területi kötöttség nélkül látta el a 
feladatát, ezt vette át (papíron) Imre Gábor dr. Kiszámíthatatlan és megbízhatatlan 
az ellátás.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs:  sértő az utolsó pontban szereplő 30.000.-Ft-os megbízási 
díj részemre, ráadásul minden a megkérdezésem nélkül.  
A 2/3 oldal első bekezdésében „a jövőben háziorvosi praxisközösségeket” hoznának 
létre, vélhetően ennek lenne egy vezetője.  
Hozzá nem értésről tanúskodik, a háziorvosi feladatokat napi 8 órában kell ellátni, 
általában 8 – 16 óra között. A praxispárok között van átjárhatóság.  
 
Terdik Ferenc képviselő:   ha közalkalmazott lenne, lehetne a munkaidejét irányítani. 
Megvalósítható-e ez az egész, van-e ennek értelme ?  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   amit célul tűz ki, szakmailag és jogilag 
megvalósíthatatlan, hogy néz ki, hogy erre a két orvosra testáljuk a készenléti 
feladatok ellátását.  
Az ügyeletre tartozna a hiányzó 3 óra ellátása.  
Indítványozom, hogy ezt az előterjesztést vonja vissza Polgármester Úr.     
 Megállapítom, hogy a napirendhez egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
51/2009. (XI. 24.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Egészségügy, Szociális Bizottsága a 
Püspökladány Város egészségügyi rendszerének fejlesztése tárgyában benyújtott 
előterjesztés visszavonását javasolja az előterjesztő Polgármesteri Úrnak, egyben 
kéri, hogy a szakmában jártas közreműködők bevonásával megfelelő jogi, szakmai 
és gazdasági számítások elvégzését követően terjessze elő ismét.    
 

K.m.f. 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


